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To miejsce
na reklamę
kosztuje

28 zł netto
kontakt 603 914 338

PRACA
przedstawiciel

handlowy

Zadanie: 
zbieranie reklam

do prasy
Wskazane

doświadczenie

CV na adres:
praca@projekt-media.pl
Odpowiemy telefonicznie 

na wybrane oferty.
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Krwiodawcy – górnicy 
z HDK Serce Górnika ZG 
Lubin, a także zwykli 
mieszkańcy Zagłębia 
Miedziowego oddawali 
krew dla Antosia. 

Do punktu krwiodawstwa 
w RCKiK w Lubinie przy ulicy 
Bema przez dwa dni przyszło 
blisko 140 osób, by oddać krew 
dla Antosia Kokoszki, choru-
jącego na raka wątroby oraz 
dla innych dzieci z oddziału 
onkologii i hematologii Kliniki 
Dziecięcej we Wrocławiu. 
W sumie zebrano 54 litry i 450 
ml życiodajnego płynu.
W czwartek 18 litrów krwi, 
a w piątek 36 litrów i 450 ml 
– to efekt akcji honorowych 
dawców krwi z Serca Górnika 
przy ZG Lubin. Przedsięwzię-
cie było dedykowane dla nie-
spełna 5 – letniego Antosia, 
u którego w grudniu 2015 roku 
zdiagnozowano hepatoblasto-
mę, rzadko spotykanego raka 
wątroby. HDK Serce Górnika 
akcję opatrzyło hasłem “Zrób 
przelew dla Antosia Kokoszki” 
zachęcając uczestników do 

oddawania krwi, ale nie tylko.
– Staramy się organizować 
takie akcje dość często. Dziś 
zachęcamy krwiodawców, by 
oddali swój 1% podatku dla 
Antosia. W ten sposób chcemy 
wesprzeć rodzinę w leczeniu 
i rehabilitacji chłopca – mówi 
Paweł Królak, wiceprezes za-
rządu HDK z Zakładów Górniczy 
Lubin, należących do KGHM.
– Jest teraz dosyć trudny mo-
ment. Wielu studentów krwio-
dawców nie przychodzi, bo mają 
sesje. Te dwa dni z HDK Serce 
Górnika były bardzo owocne. 
Mamy nadzieję, że uda nam się 
dobić do 50 litrów- dodawała 
Joanna Jarmolińska kierownik 
terenowego oddziału RCKiK 
w Lubinie. Dużo się nie pomyliła 
– akcja przyniosła blisko 54,5 
litra krwi.
Pracownicy Regionalnego Cen-
trum Krwiodawstwa i Krwio-
lecznictwa podkreślają, że 
na górników Polskiej Miedzi 
zawsze można liczyć. Dzięki 
tej firmie i jej pracownikom 
bank krwi ma więcej tego 
życiodajnego płynu.

 � (ab/inf)

Litry krwi przelane z myślą o dzieciach

Wielkie serce górników z ZG Lubin
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Dieta zwykle kojarzy 
się z uczuciem 
głodu, ciągłymi 
myślami o jedzeniu, 
skomplikowanymi 
przepisami, stresem 
i skomplikowanymi 
zasadami odstającymi 
od dotychczasowego 
sposobu odżywiania – 
może być inaczej.

Problem otyłości staje się jednym 
z głównych problemów cywiliza-
cyjnych. Jemy w pośpiechu, nie 
zważamy na ilość kalorii i zesta-
wienie naszych posiłków. 
Gdy problem się pojawi, staramy 
się ograniczyć wielkość posiłków, 
stosujemy kolejne diety cud. Ale 
cudów nie ma, co zatem? 

Najlepiej powierzyć swoje 
zdrowie specjaliście

Szukając kompleksowej pomocy, 
warto skierować kroki do specjali-
stycznego centrum dietetycznego. 

Takim centrum jest niewątpliwie 
będąca liderem w zagadnieniach 
zdrowego żywienia i dietetyki,  
międzynarodowa sieć gabinetów 
Naturhouse, oferującą autorską 
dietę odchudzającą oraz regularne 
wsparcie specjalistów i firmowych 
suplementów. Nie wszyscy wiedzą, 
że salon tej sieci rozpoczyna swoja 
działalność w naszym regionie. 
- Dieta powinna być łatwa i prosta 
w przygotowaniu, smaczna, pełno-
wartościowa i sycąca. Najważniej-
sze aby była ona dobrana indywi-
dualnie do potrzeb. Odchudzanie 
może być przyjemnym i zdrowym 
procesem i to pokazujemy klientom 
Centrów Dietetycznych Natur-
house. Uczymy nowego sposobu 
odżywiania, który ma dodać sił, 
energii i poprawić nasz wygląd. 
W trakcie cotygodniowych wizyt 
kontrolujemy postępy i zmiany, 
odpowiednio modyfikując dietę – 
mówi Monika Bandrów, dietetyk 
Naturhouse w Lubinie, przy ul. 
Janan Pawła II.
Najczęstszymi problemami 
z jaki mi spotykają się dietetycy 

Naturhouse w swoich gabinetach 
to: kilogramy po ciąży, niepra-
widłowa dieta wynika jąca ze 
stresującej pracy, niezdrowy 
tryb życia (prowadzony głównie 
przez mężczyzn), przybieranie na 
wadze w okresie menopauzy oraz 
niezdrowe nawyki żywieniowe 
wśród dzieci i młodzieży.
Podczas stosowania diety, jak 
i trakcie stabilizowania nowej 
wagi, klienci naszego centrum 
otoczeni są stałą opieką. W trakcie 
cotygodniowych spotkań oprócz 
pomiaru tkanki tłuszczowej i wody 
dostosowujemy dietę, modyfikując 

ją jeśli zachodzi taka potrzeba. 
Jeśli cotygodniowa wizyta to dla 
naszego klienta zbyt mało, zawsze 
można liczyć na indywidualny 
kontakt telefoniczny czy za po-
mocą e-maila. – mówi dietetyczka 
punktu Naturhouse.
Skorzystaj z bezpłatnej konsultacji
Jeśli nigdy jeszcze nie miałeś 
okazji spotkać się z dietetykiem, 
a chcesz porozmawiać na temat 
swojego dotychczasowego sposobu 
odżywiania oraz znaleźć sposób, 
aby na zawsze pożegnać zbędne ki-
logramy, możesz skorzystać z bez-
płatnych konsultacji w naszym 
Centrum Dietetycznym Naturho-
use. Podczas wizyty, specjalista 
wykona wszelkie niezbędne po-
miary ciała i oceni dotychczasowy 
sposób odżywiania, a także w razie 
problemów, zaproponuje sposób 
rozwiązania. Jeżeli spodoba Ci się 
zaproponowana metoda możesz od 
razu rozpocząć kurację.
W celu skorzystania z bezpłatnej 
konsultacji, wystarczy umówić 
się telefonicznie lub bezpośrednio 
w naszym punkcie.

Centrum Dietetyczne Naturhouse w Lubinie
ul. Jana Pawła II 86A/2; tel. 76 846 85 10 lub  699 953 081

Godziny otwarcia:
Poniedziałek , Wtorek, Czwartek: 09:00 – 18:30
Środa: 12:00 – 20:00
Piątek: 08:00 – 16:00

Indywidualne podejście –
– sukcesem w walce z nadwagą
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W rowie przy torowisku 
pracownicy kolei 
w trakcie obchodu 
natrafili na zwłoki 
mężczyzny. Przyczyna 
śmierci nie jest 
jeszcze znana.

(23.02) na zwłoki natknęli 
się pracownicy kolei. Leżały 
w połowie drogi między prze-
jazdem kolejowym w ciągu ul. 
Chocianowskiej, a wiaduktem, 
koło dawnej izby wytrzeźwień, 
a obecnie noclegowni przy ul. 
Parkowej. Na miejscu, jesz-

cze o godzinie 11 pracowali 
policyjni technicy z lekarzem 
i prokuratorami. - Na razie nie 
jest znana tożsamość tej osoby, 
to młody mężczyzna – mówi 
Jan Pociecha, oficer prasowy 
lubińskiej policji. 
Na razie nie wiadomo również 

co było przyczyną śmierci. 
Wiadomo, że ciało leżało 
w rowie odwadniającym bez-
pośrednio przy torowisku. 
Zwłoki z wody, wyjmowali 
lubińscy strażacy. Następnie 
oględziny ciała przeprowadzili 
prokuratorzy z lekarzem. 

Zwłoki przy torach  � (dlu24.pl)
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Burmistrz szukał sposobu na 
otwarcie okna z dotacjami dla 
terenów wiejskich i znalazł. 
Część miasta zostanie 
administracyjnie przyłączona 
do sołectwa Krzyżowa. 

Zmiany nie dotyczą terenu zamieszkanego. 
Nikt nie jest na nim zameldowany, choć 
prowadzone są dwie budowy. Obszar sięga 
ponad 50 hektarów położonych w rejonie os. 
Polne i tamtejszej ulicy Wiosennej oraz tere-
ny szkolne i samej Szkoły Podstawowej nr 3 
wraz z ogródkami działkowymi będącymi 
na przedłużeniu ulicy Królowej Jadwigi. 
- Chcemy pozyskać dotację m.in. na prze-
budowę układu komunikacyjnego, a takie 
dotacje są łatwiejsze do pozyskania dla terenów 
wiejskich niż miejskich – nie ukrywa burmistrz 
Krystian Kosztyła. Osobiście prezentował 
zainteresowanym mieszkańcom założenia 
zmiany i powody przyłączenia części terenu 
miejskiego do sołectwa Krzyżowa.

Dodajmy, że teren leżący wzdłuż ul. 
Wiosennej (po prawej stronie) za szkołą 
przewidziany jest pod zabudowę mieszkalną. 
Jego atrakcyjność jest mniejsza z powodu 
braku mediów. Burmistrz dodaje, że zmiana 
administracyjna z terenu miejskiego na wiej-
ski pozwoli również ubiegać się o pieniądze 
na przebudowę układu komunikacyjnego 
przy szkole podstawowej. Dzisiaj bolączką 
jest dojazd do placówki, zwłaszcza rano 
kiedy ruch samochodowy w tym miejscu 
jest bardzo duży – to prawdziwe wąskie 
gardło. - Szukamy zewnętrznych pieniędzy, 
aby zmieniać miasto i gminę. Jeżeli zmiana 
administracyjna przynależności tego terenu, 
jest jednym ze sposobów, dlaczego mam nie 
spróbować. Zwłaszcza, że zainteresowani 
sprawą mieszkańcy, zarówno w mieście 
jak i sołectwie Krzyżowa, po przepro-
wadzonych konsultacjach społecznych, 
pozwolili nam tej zmiany dokonać – mówi 
burmistrz Kosztyła.

 � (pit)

Ścinawski sposób na pozyskiwanie dotacji

Ścinawa będzie mniejsza
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OFERTA SPECJALNA DLA PRACOWNIKÓW KGHM POLSKA MIEDŹ S.A.
• ZNIŻKI NA ZABIEGI LASEROWEJ KOREKCJI WZROKU

• 50 % RABATU NA BADANIA / OFERTA OBEJMUJE RÓWNIEŻ RODZINĘ PRACOWNIKA KGHM POLSKA MIEDŹ S.A.
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Zamontowanie ostatniego pier-
ścienia tubingowego w szybie oraz 
nowoczesny system odwadniania 
umożliwiły kolejną fazę inwestycji 
w Kwielicach – dalsze głębienie 
szybu GG-1, tym razem w obudo-
wie betonowej.
Do zabudowy pierwszego odcinka 
GG-1 pracownicy PeBeKa użyli 

466 żeliwnych pierścieni tubingo-
wych. Zabezpieczają one szyb od 
głębokości 9,9 metra do poziomu 
710,3 metra. To najbardziej na-
rażony na zalanie obszar szybu 

przechodzący przez zawodnione 
trzeciorzędowe piaski i zawodnio-
ne warstwy piaskowca. - Kolejne 
segmenty pierścieni były skręcane 
najpierw ze sobą na połączeniach 
pionowych, a później na połączeniu 
poziomym przymocowywane były 
do poprzedniego pierścienia – mó-
wi Tadeusz Rutkowski, nadsztygar 

górniczy KRG Szyby - Ostatecznie 
pomiędzy elementami nie pozosta-
ją nawet milimetrowe prześwity. 
Ostatni pierścień tubingowy za-
montowano na początku lutego. 

Przez kolejne miesiące szyb będzie 
się powoli rozmrażał, a pomiędzy 
pierścieniami tubingowymi mogą 
pojawiać się wycieki wody, które 
będą uszczelniane przy pomocy 
cementu i środków chemicznych. 
Aby kompleksowo chronić GG-1 
przed wodą, w szybie zamonto-
wano nowoczesny system odwad-
niania. Było to duże wyzwanie dla 
załogi PeBeKa, ponieważ ostatni 
raz tego typu rozwiązanie realizo-
wane było w szybie SG-2, ponad 
dwadzieścia lat temu. Instalację 
zaprojektowano tak, aby wypro-
wadzała wodę na powierzchnię. 
Aby zrealizować to przedsięwzię-
cie, zabudowano w szybie cztery 
konstrukcje stalowe pomostów 
ze zbiornikami i pompami, 600 
wsporników kablowych, 1600 
uchwytów kablowych, ponad 4 kilometry kabli zasilających i 3,5 

kilometra kabli sterowniczych. 
Zamontowano także armaturę do-
datkową w postaci m.in. zaworów 
i klap zwrotnych czujników. Wraz 
z postępem prac przy dalszym 
głębieniu szybu GG-1 w obudo-
wie betonowej dobudowywane 
będą dalsze elementy systemu 
odwadniania, aż do planowanej 
głębokości szybu - 1340 metrów.
- Zabudowanie ostatniego pier-
ścienia tubingowego na głębo-
kości 710 metrów oraz zamonto-
wanie instalacji odwadniającej to 
ważne wydarzenie – mówi Jacek 
Kulicki, prezes Przedsiębior-
stwa Budowy Kopalń PeBeKa 
S.A. – Oznacza, że wydrążyli-
śmy ponad połowę planowanej 
głębokości GG-1 i odpowiednio 
zabezpieczyliśmy szyb przed 

wodą. Rozpoczynamy teraz ko-
lejny etap inwestycji. Wyszliśmy 
już z warstwy mrożenia i dalsze 
głębienie odbywać się będzie 
z wykorzystaniem technologii 
obudowy betonowej.
Szyb GG-1, którego budowa ruszy-
ła latem 2010 roku, zlokalizowany 
jest w powiecie polkowickim, 
w gminie Grębocice. Głębienie 

rozpoczęto w grudniu 2013 roku. 
To trzydziesty pierwszy szyb 
w Zagłębiu Miedziowym i strate-
giczna inwestycja KGHM Polska 

Miedź, która umożliwi dostęp do 
głęboko położonych pokładów 
rud miedzi. Złoża te występują 
w strefie poniżej poziomu 1200 
metrów. Nowy szyb docelowo 
pozwoli dotrzeć od obecnie eks-
ploatowanych pokładów w obrębie 
obszarów górniczych Sieroszowice 
I oraz Rudna I i II. Dostęp do tych 
zasobów zabezpieczy ciągłość 

wydobycia rud miedzi na wiele 
lat. Przedsiębiorstwo Budowy 
Kopalń PeBeKa jest generalnym 
wykonawcą całej  inwestycji.

Koniec mrożenia, w nowo budowanym szybie w Kwielicach

GG-1 - nowy etap

Było to duże wyzwanie dla załogi 

PeBeKa, ponieważ ostatni raz tego typu 

rozwiązanie realizowane było w szybie 

SG-2 ponad dwadzieścia lat temu.

To trzydziesty pierwszy szyb 

w Zagłębiu Miedziowym i strategiczna 

inwestycja KGHM Polska Miedź, 

która umożliwi dostęp do głęboko 

położonych pokładów rud miedzi.

Decyzja zapadła, 
wynika z informacji 
napływających 
z Urzędu Miejskiego. 
Rada Miejska raczej 
zgodzi się z wnioskiem 
prezydenta i zlikwiduje 
Straż Miejską. 

Zdanie mieszkańców co do strażni-
ków miejskich są podzielone. Choć 
daje się zauważyć, że w przypadku 
Lubina nasi strażnicy nie budzą tak 

skrajnych emocji jak w innych sa-
morządach. Niewątpliwie wynika 
to z faktu, że nie czaili się tak jak 
ich koledzy np. w nadmorskich 
miejscowościach z fotoradarem 
za krzakami i nabijali gminny 
budżet dużymi sumami pieniędzy 
z mandatów. W Lubinie nigdy 
w tym zakresie nie było patologii, 
a fotoradar nie był maszynką 
do robienia pieniędzy. Strażnicy 
wystawiali go faktycznie tam, 
gdzie było nieb niebezpiecznie 

– przy szkołach, przejściach dla 
pieszych. 
Decyzja czy zlikwidować Straż 
Miejską w Lubinie zapadnie naj-
prawdopodobniej 1 marca. Wtedy 
zajmą się ta sprawą miejscy radni. 
W straży pracuje dzisiaj 19 osób. 
Dodajmy, że cięcia prezydent 
rozpoczął już w ubiegłym roku 
zwalniając ze służby około 15 
osób. Na razie urząd zbiera opinie 
w sprawie likwidacji. Nie ma 
jeszcze np. opinii Komendanta 

Wojewódzkiego. Można założyć, 
że będzie negatywna, gdyż strażni-
cy współpracowali z policją. Jak na 
razie negatywnie w kwestii likwi-
dacji SM w Lubinie wypowiedzieli 
się związkowcy z Zarządu Regionu 
NSZZ Solidarność. 
Straż miejska w Lubinie została 
powołana w 1991 roku na wniosek 
ówczesnego prezydenta miasta 
Roberta Raczyńskiego. Dzisiaj 
jest jej likwidatorem.

 � (pit)

Miasto wciąż szuka pieniędzy

Koniec straży miejskiej
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r e k l a m a

CZARNY TYDZIEŃ PIESZYCH

(12.02) Starszy mężczyzna 
został potrącony koło cmenta-
rza. Kierowca wyprzedzał na 
...przejściu dla pieszych.
Dochodziła godzina siódma, 
kiedy na ul Skłodowskiej-Curie 
doszło do potrącenia pieszego. 
Poszkodowany był przytomny, 
pierwszej pomocy udzielili mu 
policjanci ruchu drogowego. 
Kiedy dotarło pogotowie ratunko-
we funkcjonariusze przystąpili do 
ustalania szczegółów wypadku. 
Porozrzucane na przejściu dla 
pieszych pieczywo i sposób za-
trzymania samochodu renault 
laguna w pierwszej chwili nie 
wskazywały na to, co o przyczy-
nach wypadku policjanci usłyszeli 
od kierowcy laguny – wyprze-
dzałem.

 � (dlu24.pl)

(19.02) Pieszy był na pasach. Wi-
dzieli to inni kierowcy, ale jeden 
nie zatrzymał się. Mężczyznę 
reanimowano. W ciężkim stanie 
trafił do szpitala.
Do wypadku doszło na ul. 
Ścinawskiej, na przejściu dla 
pieszych obok straży pożarnej. 
Przed przejściem, aby przepuścić 
pieszego idącego z wózkiem do 
transportu złomu, zatrzymał się 
autobus 112 jadący ze Ścinawy. 
W przeciwną stronę jechały dwa 

pojazdy - peugeot 307, a za nim 
hyundai i35. Kierowca hyundaia 
widział pieszego, i choć jadący 
przed nim kierowca peugeota też 
powinien był go widzieć - wjechał 
na pasy. Doszło do bardzo silnego 
uderzenia. Pieszy przeleciał kilka 
metrów i upadł na przystanku. 
Osobówka po zderzeniu skręciła 
w prawo gdzie przejechała między 
drzewem, a znakiem drogowym. 
Pojazd, którym kierował młody 
kierowca przejechał chodnik 

i zatrzymał się dopiero na ścieżce 
rowerowej.
Jedna z pasażerek autobusu 
112, natychmiast podbiegła 
do poszkodowanego i zaczęła 
udzielać mu pierwszej pomocy. 
Inna z pasażerek, mieszkanka 
Ścinawy w tym czasie dzwoniła 
po pogotowie ratunkowe. Na miej-
scu, bez wezwania, błyskawicznie 
pojawili się strażacy z oddalonej 
o kilkadziesiąt metrów jednostki 
PSP, którzy przez okno widzieli, 

że doszło do wypadku. Przejęli 
oni pieczę nad poszkodowanym.
Z informacji portalu DLU24.pl 
wynika, że jego stan był poważny, 
a w karetce był reanimowany. 
Mężczyzna trafił do szpitala przy 
ul. Bema. 
Policyjni technicy zabezpieczyli 
ślady wypadku. W trakcie ich pra-
cy na miejsce przyjechał również 
prokurator, który zapoznał się 
z dotychczasowymi ustaleniami. 

 � (dlu24.pl)

Do potrącenia doszło wieczorem 
(11.02) przy ulicy Mickiewicza 
w Lubinie. Ulica został zabloko-
wana.
Potrącony został starszy mężczy-
zna. Do wypadku doszło nieopodal 
ciągu sklepów. Pieszy przecho-
dził na ich tyłach przez ulicę. 
O zdarzeniu poinformowała nas 

czytelniczka lubinextra.pl. - Policja 
zablokowała przejazd przez Mic-
kiewicza. Czytelniczka przesłała 
nam zdjęcie z wypadku. Potrącony 
mężczyzna został zabrany do 
szpitala przy ulicy Bema. Pieszy 
przechodził na drugą stronę ulicy 
w miejscu gdzie nie było pasów. 

 � (dlu24.pl)

(16.02) To miejsce to horror dla 
pieszych. Tym razem ponownie za-
winił kierowca. Nie zwracał uwagi 
co dzieje się na prawym pasie Al. 
Kaczyńskiego, koło Lotosu.
Sytuacja jest powtarzalna. Jeden 
z samochodów zatrzymuje się, aby 
przepuścić pieszego, a drugim pa-
sem w tym samym kierunku jedzie 
inny pojazd, który nie zatrzymuje 

się, wjeżdża na przejście, po któ-
rym już idzie pieszy i dochodzi do 
potrącenia.
Najprawdopodobniej również tym 
razem  taki właśnie był scenariusz. 
Z relacji obserwatorów wynika, że 
na prawym pasie przed przejściem 
zatrzymał się bus. Pieszy był już na 
pasach, a kiedy wszedł zza busa 
potrącił go ford Ka.

(18.02) Około godziny ósmej na 
przejściu dla pieszych przy ul 
Kościuszki w Lubinie przez pasy 
przechodziła kobieta z psem. Ulicą 
Armii Krajowej jechał honda, która 
skręcała w ulicę Kościuszki. Kie-
rująca samochodem nie zachowała 
ostrożności i skręcając w lewo na 

przejściu dla pieszych spowodo-
wała potrącenie. 
Piesza trafiła do szpitala na szcze-
gółowe badania. Na szczęście 
prędkość nie była duża, a samochód 
tuż po potrąceniu zatrzymał się 
w połowie pasów. 

 � (dlu24.pl)

Na Mickiewicza

Koło szpitala

Na Kościuszki

Wyprzedzał na przejściu

Pieszy w ciężkim stanie

W ciągu siedmiu dni doszło do pięciu potrąceń pieszych. Tylko w jednym przypadku winny był 
przechodzień. W jednym było to rażące naruszenie zasad bezpieczeństwa przez kierującego bo 
wyprzedzał na pasach. W innych przypadkach była to nieuwaga kierowców, którzy potrącali osoby 
będące już na przejściach dla pieszych. 
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Od czterech lat ceny miedzi na 
światowych rynkach maleją. 
Spadki przekraczają 54 proc. 
Analitycy uważają, że ten 
niekorzystny dla producentów 
miedzi trend kończy się.

W ciągu czterech lat ceny miedzi spadły 
do poziomu 4,3 tys. dolarów za tonę. – Jest 
duże prawdopodobieństwo na zakończenie 
długoterminowego trendu spadkowego 
na surowcach. Zakończenie 4-letniej 
korekty – mówi agencji informacyjnej 
Newseria Inwestor Marcin Działek, do-
radca inwestycyjny z Zespołu Doradztwa 
Inwestycyjnego DM BZ WBK, zajmujący 
się analizą techniczną rynku surowcowego 
i walutowego.
Jego zdaniem, nie należy już oczekiwać 
spektakularnych wzrostów na dolarze. 
Większość surowców, w tym miedź, wyce-
niana jest w amerykańskiej walucie, a to 
powoduje, że im waluta mocniejsza, tym 
cena wyrażona w tej walucie nominalnie 
niższa. 
Dolar amerykański w ciągu ostatnich 
pięciu lat umocnił się do euro o przeszło 20 
proc. Miedź w tym czasie straciła ponad 54 
proc. wartości liczonej w dolarach. W Pol-
sce firmie pomógł przelicznik dolara do 
złotówki, bo silny dolar to słaba złotówka, 
czyli przy przewalutowaniu na rodzimą 
walutę firma zyskiwała sporo pieniędzy. 
– Główna faza wzrostu wartości amery-
kańskiej waluty jest za nami. Obecnie 
spodziewałbym się odwrócenia trendu 
– prognozuje Działek. Na rychły koniec 
spadków na miedzi wskazuje także analiza 
techniczna. 
Z oceny analityka wynika, że cena miedzi 
na giełdzie w Londynie powinna odbić się 
od obecnego dołka na poziomie 4,3 tys. 
dol., zanotowanego w połowie stycznia 
i ruszyć w kierunku 5,3 tys. dolarów za 
tonę. Analityk nie wyklucza, że w dalszej 
perspektywie może przekroczyć sześć 
i sięgnąć siedmiu tysięcy dolarów za tonę.
Dla wyników KGHM nie bez znaczenia są 
również ceny srebra, które odpowiada za 
20 proc przychodów Polskiej Miedzi. Jego 
wartość również malała, ale na przełomie 
roku zaczęła rosnąć. Przez sześć tygodni 
wartość srebra wzrosła o ponad 13 proc.
Dodajmy, że nowy zarząd KGHM wnikliwie 
analizuje inwestycje spółki. Prezes KGHM 
Krzysztof Skóra zapowiedział już że 
będzie rewizja strategii inwestycyjnej 
KGHM.

 �Newseria/pit

Koniec długofalowego 
trendu spadków?

Miedź
będzie
droższa?

Samochód policyjnych 
techników, specjalne auto 
z kojcem do przewożenia 
psów tropiących i kilka 
nowych radiowozów 
– kolejny raz pomogły 
lokalne samorządy 
i Fundacja Polska Miedź. 

Cztery nowe radiowozy w tym dwa busy 
oraz auto dla drogówki i przewodnika 
z psem otrzymała Komenda Powiatowa 
Policji w Lubinie. Do tego dochodzą dwa 
nieoznakowane pojazdy jeden osobowy, 
a drugi specjalnie przygotowany dla 
techników kryminalistyki. Ten ostat-
ni to szczególny nabytek. Ma własne 
wysuwane na teleskopie oświetlenie 
miejsca zdarzeń, do tego zabudowany 
agregat prądotwórczy i szereg schow-
ków na kryminalistyczne przyrządy, 
odczynniki i inny sprzęt niezbędny do 
zabezpieczania miejsca np. wypadków. 
Jest też w tym aucie „małe biuro” - do 

wypełniania dokumentacji i np. prze-
słuchiwania świadków, wyposażone 
w komputer i drukarkę – Dzięki temu 
sporo pracy będzie można wykonać w te-
renie. Nie trzeba będzie też przenosić 
naszych rzeczy z jednego do drugiego 
auta – mówi Grzegorz Bury, technik 
kryminalistyki. 
Policjanci zgodnie twierdzą, że to duży 
krok do przodu. Nie trzeba będzie wo-
zić „gratów” na dwa auta. Wszystko 
zmieści się w jednym pojeździe. Można 
powiedzieć, że będzie to sprzęt na każdą 
okazję. 
Zadowolenia z kolejnych radiowozów 
nie kryje lubiński komendant Tomasz 
Gołaski – W ubiegłym roku było 10 
nowych radiowozów, teraz kolejnych 
sześć. Jest się czym chwalić, bo flotę 
mam chyba najnowszą w województwie 
– cieszy się komendant i przyznaje, 
że samochody to jedno z najważniej-
szych narzędzi w codziennej pracy 
policjantów. 

 � (pit)

Prawdziwa uczta dla miłośników 
filmów o Transformers. W Galerii Cu-
prum Arena w Lubinie ruszyła wystawa 
bohaterów z planety Cybertron. 
Organizatorzy zadbali, by dzieciom 
w sobotę nie zabrakło atrakcji. Były 
zabawy ruchowe, konkursy plastyczne, 
malowanie twarzy i fotografowanie się 
metalowymi kolosami. Autoboty były 
atrakcją nie tylko dla najmłodszych.

W atrium lubińskiej Cuprum Arena 
stoją niecodzienne figury. Ogromne 
postacie z bajki Transformers budzą 
ciekawość nie tylko najmłodszych, 
ale i dorosłych. Fani Optimusa Prime, 
Bumblebee i Grimlocka są w swoim 
żywiole. Autoboty zostały zrobione 
ręcznie. Autorzy tych prac do wyko-
nania wykorzystywali głównie części 
samochodowe i motocyklowe. Oprócz 

czterometrowych replik Transforemersów 
podziwiać można Baracka Obamę, Elvisa 
Presley’a, Michaela Jacksona i Marilyn 
Monroe oraz model Mercedesa 300 SLR 
z 1955. Wystawa będzie możliwa do 
oglądania do 6 marca włącznie.
W sobotę na widzów czekały pokazy 
break dance. Podstawowych kroków 
tego trudnego tańca uczyły się też 
maluchy pod okiem instruktorów. 

Animatorzy przeprowadzili też szereg 
konkursów m.in. plastyczny czy wie-
dzy o bohaterach z planety Cybertron. 
Przygotowano też kilka kącików 
zabaw. Najmłodsi mogli malować. 
Nieco starsi delektowali się jazdą 
samochodzików po torach. Chętni 
mogli też poddać się makijażystkom 
i pomalować twarze.

 � (ab)

Policja ma coraz lepszy sprzęt

Nowe auta dla policji

Olbrzymia ciekawość i pomysłowość twórców. Wystawa w galerii będzie do 6 marca

Spotkanie z Transformers
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Przedstawiciele zarządu KGHM 
Polska Miedź SA oraz Sumitomo 
Metal Mining i Sumitomo Corpo-
ration potwierdzili wolę wspólnego 

działania na rzecz  kopalni Sierra 
Gorda.
Prezes Zarządu KGHM Polska 
Miedź SA Krzysztof Skóra oraz 

wiceprezes Zarządu KGHM 
ds. rozwoju Mirosław Biliński, 
spotkali się z przedstawicielami 
japońskiego partnera w projekcie 

Sierra Gorda. Omówiono aktualną 
sytuację operacyjną i finansową 
projektu oraz wyzwania, jakie 
obecnie stoją przed tym projektem.

Sierra Gorda stanowi kluczowe 
aktywo zagraniczne KGHM, 
natomiast obecne zawirowania 
na rynkach surowcowych oraz 
wyzwania operacyjne kopalni 
wpływają bezpośrednio na sytu-
ację finansową Sierra Gorda oraz 
udziałowców. - Uzgodniliśmy, że 
wspólnie dołożymy wszelkich 
starań, aby kopalnia przezwy-
ciężyła trudności na drodze do 
osiągnięcia docelowych mocy 
produkcyjnych oraz uzyskania 
niezależności finansowej – po-
wiedział Krzysztof Skóra, Prezes 
Zarządu KGHM.
Partnerzy mają spójną ocenę aktu-
alnego stanu projektu Sierra Gorda. 

Wspólnie uzgodnili, jakie kroki 
będą podejmować, żeby efektywnie 
zarządzać spółką Sierra Gorda 
SCM w warunkach niskich cen 
miedzi i molibdenu.
- Przezwyciężenie obecnych 
wyzwań jest podstawą do podejmo-
wania kolejnych, strategicznych de-
cyzji dotyczących kopalni. Chcemy 
podtrzymywać nasze strategiczne 
relacje z Sumitomo –zapewnia 
Mirosław Biliński, wiceprezes 
Zarządu KGHM.
Przypomnijmy, że w spółce joint 
venture Sierra Gorda SCM, KGHM 
ma 55 procent udziałów, grupa 
Sumitomo 45 procent.

 � (KGHM)

aktualności

Na dniach rusza kampania 
promocyjna. Minister 
Nauki i Szkolnictwa 
Wyższego wydał 
zgodę na połączenie 
Dolnośląskiej Wyższej 
Szkoły Przedsiębiorczości 
i Techniki w Polkowicach 
oraz Uczelni Zawodowej 
Zagłębia Miedziowego 
w Lubinie

W ciągu kilku najbliższych dni 
rozpocznie się kampania promo-
cyjna nowej uczelni pod hasłem 
„Łączymy siły. Razem odkry-
jemy więcej!”. Nowa uczelnia 
zaproponują jeszcze ciekawszą 
ofertę edukacyjną. – Połączyły 
nas zbliżony profil działalności 
i dotychczasowa, bardzo owocna 

współpraca  - mówi prof. Marian 
S. Wolański, rektor UJW. – Na-
szemu pomysłowi stworzenia 
jednej uczelni z dwóch sprzyjały 
zmiany demograficzne oraz 
panujące trendy konsolidacyjne 
na rynku edukacyjnym – dodaje. 
Założyciele i Rektorzy DWSPiT 
w Polkowicach oraz UZZM w Lu-
binie już w połowie 2015 r. podjęli 
decyzję o przystąpieniu do procesu 
połączenia obu uczelni.
Senaty Uczelni 30 listopada 2015 
r. pozytywnie zaopiniowały po-
łączenie, a także nową nazwę, tj. 
Uczelnia Jana Wyżykowskiego.
Siedziba główna Uczelni Jana Wy-
żykowskiego mieści się w Polkowi-
cach. W Lubinie powstał Wydział 
Zamiejscowy. W Polkowicach 
będzie można studiować: Stosunki 

międzynarodowe (studia licencjac-
kie i magisterskie), Administrację, 
Pedagogikę (studia licencjackie), 
Mechatronikę, Informatykę, Lo-
gistykę, Zarządzanie i inżynierię 
produkcji (studia inżynierskie). 
Z kolei w Lubinie do wyboru będą 
kierunki Górnictwo i geologia (stu-
dia inżynierskie) oraz Zarzadzanie 
(studia magisterskie i inżynierskie). 
Nowością są przygotowywane kie-
runki: magisterska Mechatronika 
i licencjackie Bezpieczeństwo na-
rodowe. Dostępna będzie również 
bogata oferta studiów podyplomo-
wych. Obecnie trwa rekrutacja 
na ruszające od marca kierunki: 
BHP, Oligofrenopedagogikę oraz 
Przygotowanie pedagogiczne. 
Wniosek dotyczący zgody na 
połączenie został skierowany do 

Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyż-
szego z początkiem grudnia 2015 
. Został rozpatrzony pozytywnie. 
Utworzenie Uczelni Jana Wyży-
kowskiego, w wyniku zacieśnienia 

współpracy dwóch ważnych w re-
gionie szkół wyższych, przyniesie 
wiele korzyści. – Skorzystają na 
pewno studenci – mówi dr Dariusz 
Zając, kanclerz UJW. – Chociaż-

by pod względem wzmocnienia 
systemu teleinformatycznego 
uczelni, systemu stypendial-
nego. Nastąpi to poprzez m.in. 
wprowadzenie e-dziekanatu. Doj-
dzie też do połączenia zasobów 
bibliotecznych czy zwiększenie 
ilości kół studenckich – dodaje. 
Dla studentów uczelni lubińskiej 
pojawi się możliwość korzystania 
z programu wymiany międzyna-
rodowej Erasmus+.
 – Atutów jest zdecydowanie wię-
cej – zaznacza dr Włodzimierz 
Olszewski, prorektor. – Teraz przed 
nami trudne zadanie promocji 
nowej na rynku marki UJW. To 
będzie spore wyzwanie, ale mamy 
potencjał, z którego możemy być 
dumni – zaznacza.

 � (UJW)

Relacje z japońskim partnerem są ważne dla KGHM

Co dalej z Sierra Gorda?
Sytuacja finansowa projektu Sierra Gorda w Chile jak również jego przyszłość były 
tematem spotkania nowego Zarządu KGHM z przedstawicielami firmy Sumitomo z Japonii.

Z dwóch powstała jedna - Uczelnia Jana Wyżykowskiego

Łączą siły
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O tym samochodzie krążą już legendy. Kosztował ponad 131,5 tys. zł. To terenowy fiat freemont. 
Jest nowy, świetnie wyposażony. Wieść gminna niesie, że ma wszystkie bajery, a co najważniejsze 
jest siedmioosobowy. Dzięki temu bez problemów będzie mogła nim pojechać cała komisja rady 
gminy. Codziennie pojazd wykorzystywany jest w gminie. Widywany jest w nim wójt. Poprzedni 
zakup samochodu dla gminy, którym jeździła poprzednia wójt finalizowany był sześć lat temu. 
Tamten samochód był o połowę tańszy...

Nowa fura wójta

Od października 
ubiegłego roku jest 
prawo, które ma chronić 
strategiczne polskie 
spółki przed wrogimi 
przejęciami. Do ich grona 
może dołączyć KGHM.

Zmiany w przepisach ustawy 
dotyczącej kontroli niektórych 
inwestycji zostały rozszerzone 
o firmy zajmujące się przesyłem 
gazu, wydobyciem i przerobem 
rud metali wykorzystywanych 

w materiałach wybuchowych 
czy produkujących ren. Dla 
Polskiej Miedzi choćby z uwagi 
na produkowany przez jej spółkę 
zależną ren to ważna wiadomość. 
Rozszerzenie katalogu firm, które 
mają szczególne znaczenie nastą-
piło za sprawą posłów PiS. Projekt 
poparło ponad 280 posłów. W ten 
sposób Parlament chcę chronić 
polskie firmy przed wrogim 
przejęciem. 
Zmiany w przepisach zarówno 
te z października, jak i te nowe-

lizowane w styczniu tego roku 
dają polskim spółkom prawo 
ubiegania się o status chronionej. 
Zgodnie z zapisami przyznanie 
takiego statusu jest możliwe jeżeli 
dana firma prowadzi działalność 
w kluczowych branżach, ma 
istotny udział w rynku, a profil 
jej działalności może powodować 
zainteresowanie przejęciem przez 
inny podmiot lub zagrażać funda-
mentalnym interesom państwa.

 � (inf)

(15.02) Sporo pracy mieli pracownicy MPO, aby posprzątać beton, który zapaskudził dwa 
skrzyżowania ul. Hutniczej.
Ile można załadować do betoniarki? Tyle ile wejdzie. No i okazało się, że było za dużo. Na 
dwóch skrzyżowaniach kierowca betoniarki ruszając na światłach spowodował, że beton 
wylewał się z gruszki. Nie wiadomo, czy beton zapaskudził jakieś samochody, wiadomo 
jednak, że służby miejskie z MPO solidnie nagimnastykowały się, aby uprzątnąć sporą 
ilość betonu rozrzuconą na kilku odcinkach ul. Hutniczej. 

Saperzy dwa tygodnie 
temu zabierali granat 
przeciwpiechotny, kilka 
dni temu była to mina 
przeciwpiechotna. 

Powojenne pozostałości wykopa-
no w trakcie prac porządkowych 
w zakładzie kamieniarskim przy 
ul. Cmentarnej. Osoba porządku-

jąca, wykopała minę i odłożyła 
do doniczki z którą znalezisko 
zabrali saperzy. - Powojenne 
pozostałości są w różnym 
stanie. Lepiej, aby mieszkańcy 
samodzielnie ich nie wykopywali 
i nie przenosili. Różnie może się 
to skończyć – mówi mł. chor. 
Jacek Hajduk, zastępca dowódcy 
patrolu rozminowania z Głogowa.

Tak jak dwa tygodnie temu i tym 
razem na chwilę zamknięto dla 
ruchu odcinek ul. Skłodowskiej-
-Curie od ronda w kierunku 
torów. W tym czasie saperzy 
przenieśli znalezisko do specjal-
nej komory. Tak zabezpieczone 
zostało zabrane na poligon, a tam 
zdetonowane. 

 � (pit)

Posłowie szukają sposobu, aby zabezpieczyć polskość polskich firm - 
w tym KGHM

Przeciw przejęciom

Głogowscy saperzy z patrolu rozminowania, kolejny raz w Lubinie

Koło cmentarza

Betoniarka załadowana i...
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Baran 21.03 - 19.04 
Najbliższy tydzień zapowia-
da się bez  problemów.  Żyj 
zatem spokojnie, rozwijaj 
swoje pasje lub poświęć  się 
zajęciom, na które dotąd nie 
miałeś czasu.  W pracy pora 
odkryć, że nikt nie jest nie-
zastąpiony. Praca zespołowa 
może dać dużo lepsze rezul-
taty, a w dodatku kosztować  
będzie Cię mniej wysiłku. Pó-
ki co systematycznie pracuj 
i a systemem motywacyjnym 
niech będzie wizja dobrych 
zarobków

Byk 20.04 - 22.05
Uważasz, że ktoś utrudnia 
Ci sukcesy i jesteś niemal 
pewien, że to ten ktoś, kto 
od dawna wydawał Ci się 
nieżyczliwy? Zanim dasz 
upust emocjom... policz do 
dziesięciu. Może sprawy mają 
się całkiem inaczej, a Ty tylko 
zranisz kogoś niepotrzebnie?

Bliźnięta 23.05 – 21.06
Najbliższe dni to przypływ  
dobrego samopoczucia.  Po-
czujesz, że masz w sobie  nie-
mal wiosenną energię. Zrób 
więc porządek w planach, 
ustal priorytety.  To także 
dobry moment, by zrobić coś 
dobrego dla zdrowia i urody. 
Jeśli coś Ci dolega, wybierz 
się wreszcie do lekarza i za-
stosuj do jego zaleceń. 

Rak 22.06 – 22.07
Ostatni czas obfitował w pro-
blemy, zawirowania. Ale to 
się w najbliższych dniach 
skończy. Sprawy, które trwa-
ły w stanie zawieszenia lub 
nawet wydawały się przegra-
ne, rozwiążą się pomyślnie. 
Jeśli przymierzasz się do no-
wych pomysłów, powinieneś 
zaufać dobrym przeczuciom. 
Coś Ci mówi, że plany się 
powiodą? Zaryzykuj. 

Lew 23.07 - 23.08
W pracy zostaniesz zauwa-
żony, doceniony. Warto także 
nawiązywać kontakty, a w już 
istniejące zainwestować 
nieco czasu, by poprawić 
wzajemne relacje. To także 
dobry czas na uczestnictwo 
w konkursach, zajęciach 
pogłębiających talenty. 
Twój spontaniczny sposób 
bycia i urok osobisty szybko 
zjednają Ci czyjąś sympatię.

Panna 24.08 – 22.09
Zbliża się czas wiosennych 
porządków.  A to dobry  
moment  na porządkowanie 
nie szafy a Twojego życia .  
Zrób bilans swych dokonań 
i przyznaj się do błędów... 
no i napraw  je, bo świetnie  
to potrafisz. Zadbaj również 
o zdrowie, zdecyduj się na 
wciąż odkładaną wizytę 
lekarską, zrób badania kon-
trolne. 

Waga 23.09 – 22.10
 Czas rozpocząć ambitny 
projekt, zrobić krok do przo-
du. Rozstrzygną się ważne 
dla Ciebie kwestie, jakieś 
przedsięwzięcie finansowe 
okaże się realne, jednakże 
pod warunkiem, że zaanga-
żujesz się w nie całkowicie. 
Warto też ujawnić swoje za-
miary. Niech szef i koledzy 
z pracy wiedzą, że zależy Ci 
na sukcesie. 

Skorpion 23.10 - 21.11
Czas na zmiany – zacznij 
działać. Emocje będą Twoją 
siłą napędową, ale nie po-
zwól im wymknąć się spod 
kontroli.  No i ewentualne 
zmiany zacznij od siebie, bo 
zamiar naprawiania świata 
może  nie znaleźć zrozumie-
nia u bliźnich.

Strzelec 22.11 - 21.12
Wpadniesz na pomysł, jak omi-
nąć przeszkody, jak wykorzy-
stać niespodziewaną szansę.   
Kreatywność zaprocentuje 
nawet w tych zawodach, 
w których na ogół korzysta się 
z kalkulatora.  Wokół Ciebie 
nie zabraknie także ludzi, choć 
nie będą to kontakty wyłącznie 
towarzyskie. Polubiłeś kogoś 
od pierwszego wejrzenia? 
Warto sprawdzić, czy drugie 
okaże się równie obiecujące!

Koziorożec 
22.12 – 19.01
Skoncentruj swoje działania 
na finansach. Jeśli w tej sferze 
wszystko układa się dobrze, 
będzie to okres materialnych 
korzyści. Jeśli nie jesteś do 
końca zadowolony z efektów, 
warto wziąć pod lupę Twój 
stosunek do pieniędzy. Jak się 
z nimi obchodzisz? Staraj się 
kontrolować sytuację.

Wodnik 20.01 - 18.02
Nie łap kilku wron za ogon. 
Możesz łatwo popełnić błąd 
który będzie trudno naprawić.  
Działaj zatem  z rozmysłem, 
bo na załatwienie czeka wiele 
bieżących spraw, a same do-
bre chęci nie wystarczą.
W sprawach sercowych dopi-
sze Ci szczęście. Interesujące 
osoby okażą się z pozoru nie-
dostępne, ale to tylko zwięk-
szy Twoje zainteresowanie. 

Ryby 19.02 - 20.03
Spędź urodziny w gronie 
osób, które naprawdę lubisz. 
Dzięki temu dobra energia 
będzie towarzyszyła Ci przez 
kolejne miesiące.  To dobry 
czas na poznawanie świata. 
Nauka łatwiej wchodzić Ci 
będzie do głowy, masz więc 
szansę na uzupełnienie wy-
kształcenia, zdobycie nowych 
cennych umiejętności.

HOROSKOP
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Przelotne opady deszczu oraz silny wiatr nie zniechęciły blisko 350 biegaczy i nordicowców.

Pobiegli z kijami
Nordic & Run Festiwal 
w Ścinawie. Impreza była 
inauguracją Ogólnopolskiej Ligi 
Mistrzów Nordic Walking 2016.

W niedzielę (21.02) jako pierwsi ze 
wspólnego startu w porcie ruszyli bie-
gacze, którzy mieli do pokonania dystans 
6,2 km. Pomimo ciężkich warunków 
wszyscy dotarli do mety.
W biegach, które jednocześnie były 
jednym z etapów organizowanego przez 
lubiński RCS Grand Prix Zgłębia Mie-
dziowego wystartowało 142 zawodni-
ków. Najlepszy w kategorii mężczyzn był 
Maciej Dawidziuk z OLAWS Złotoryja, 
natomiast wśród kobiet zwyciężyła Alek-
sandra Matkowska z SOKOŁA Lubin.
Zmagania nordic otworzyli: organiza-
torka Paulina Wityk-Szumna, burmistrz 
Ścinawy Krystian Kosztyła, starosta 
powiatu lubińskiego Adam Myrda oraz 
prezes Polskiego Stowarzyszenia Nordic 

Walking Paulina Ruta.
Starty kijkarzy zainaugurowali najmłodsi 
uczestnicy festiwalu, którzy zmagali się 
z dystansem 500 m. Maluchy dały z siebie 
wszystko, a na mecie na każdego czekały 
nagrody i pamiątkowe medale.
Następnie wystartowały osoby niepeł-
nosprawne z pełnosprawnymi w inte-
gracyjnym marszu zakochanych. Trasa, 
którą musieli pokonać wynosiła 3 km. 
I miejsce Henryk Dec ze Ścinawy, II 
miejsce Bartosz Kubiak z Jedliny Zdrój 
i III miejsce dla Franciszka Drabczyka 
z Chocianowa.
W głównej części nordicowej rywalizacji 
jako pierwsi dystans 6,2 km do poko-
nania mieli panowie, a chwilę później 
w nadodrzańską trasę wyruszyły z kijami 
panie.
Wśród kobiet w poszczególnych gru-
pach wiekowych najlepsze okazały się: 
Weronika Wójtowicz ze Ścinawy, Anna 
Zaczyńska z Lubina, Edyta Fedeczko 

z Trzebnicy, Renata Jędrasiak z Lubina, 
Czesława Dec ze Ścinawy.
W kategorii mężczyzn najlepsi w swoich 
kategoriach byli Piotr Ratowski z Ciecha-
nowa, Konrad Pełczyński z Wałbrzycha, 
Bogdan Cyrus ze Strzebinia, Krzysztof 
Skiba z Polkowic, Bogdan Grygorowicz 
z Lubina.
Wszyscy uczestnicy otrzymali pamiątko-
we medale ufundowane przez ścinawski 
samorząd, a najlepsi również statuetki 
sfinansowane przez powiat lubiński.
Podczas festiwalu nie zabrakło wrażeń 
dla najmłodszych, dla których pra-
cownicy Centrum Turystyki i Kultury 
w Ścinawie wraz z harcerzami z 78 
drużyny starszoharcerskiej „Kaskada” 
zapewnili wiele atrakcji. Było malowanie 
indiańskich twarzy, ciekawe zabawy 
oraz gry, a wszystko w klimacie dzikiego 
zachodu. Na zakończenie odbyły się 
energiczne tańce na świeżym powietrzu, 
m.in. indiańska Zumba.


